
 

 
 
 

Suomen Keilailuliitto ry    Pöytäkirja 13/2023 
Liittohallitus  
 
 
Aika: 30.11.2023 klo 14.30 
 
Paikka: Etäkokous Teamsin kautta 
 
Läsnä: Olli Hossi   puheenjohtaja  

Jari-Pekka Laiho varapuheenjohtaja §1-11 
  Riikka Rautiainen Hannele Impolan varajäsen 
  Pertti Tapola 
  Jorma Laatikainen     
 Olli Haakana §1-4 
  Atte Lehtonen  
 Ari Palm   
  Janne Kolhonen    
  Ossi Kauppi     
  Sami Järvilä toiminnanjohtaja/sihteeri 

 Teija Laukkanen nuoriso- ja koulutusvaliokunnan pj. §4 
 Tuija Hiltunen valtuuston puheenjohtaja 
  
 

Poissa:    
                
  
1. Kokouksen avaus 

 
Puheenjohtaja Olli Hossi avasi hallituksen kokouksen ja toivotti hallituksen jäsenet ter-
vetulleiksi kokoukseen. Tämän kokouksen aluksi nuoriso- ja koulutusvaliokunnan pj. 
Teija Laukkanen on kertomassa valiokuntansa kuulumisia. 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 

3. Esityslistan hyväksyminen 
 

Etukäteen lähetetty esityslista hyväksyttiin.  
 

4.  Nuoriso- ja koulutusvaliokunnan kuulumiset 
 
      Valiokunnan puheenjohtaja Teija Laukkanen kävi läpi valiokuntansa tämänhetkisiä 
      tehtäviä ja tulevia suunnitelmia.  



 

      Finnish Youth Ranking-kiertueen syksyn osallistujakeskiarvo on 105 keilaajaa (viime 
      kaudella 78,3), joten hyvää kehitystä on tapahtunut. Tyttöjä on osallistujista ollut 
      28,3% (viime kaudella 24,3%), joten tyttöjen osuus on myös noussut. 
      Junioreiden jäsenmäärissä (väh. yhden sarjan heittäneet) on kokonaismäärä 
      pudonnut, mutta tytöillä kasvanut. Nuorison määrissä vähintään yhden kilpailu- 
      sarjan ovat keilanneet 24 tyttöä ja 100 seitsemän tyttöä. 
      Aluevalmennus toimii kuudella alueella, vaatii vielä joillakin alueilla toimenpiteitä. 
      Kilpavalmentajan kurssi on menossa Kuortaneella ja osallistujia on 9. Perusvalmen- 
      tajan kurssi on myös alkanut ja osallistujia on 8. Ohjaajakoulutuksia on suunniteltu 
      eri puolille Suomea. 
      Simo Uosukainen aloittaa koulutuskoordinaattorina 1.1.2024 Heli Turjan jättäydyttyä 
      tehtävästä.       
 
5.  SKL Help Desk palvelu 
 
      Toiminnnanjohtaja esitteli hallitukselle suunnitelman SKL Help Desk-palvelusta, jonka  
      oli laatinut Simo Uosukainen. Tavoite on tarjota keilahalleille ja paikallisliitoille oman 
      toimintansa kehittämiseen kilpakeilailun ja keilailun säännöllisen harrastamisen mah- 
      dollisuuksilla sekä myös viihdekeilailupuolella. Tavoitteena on myös kilpakeilailun 
      tehostaminen, jäsenmäärien kasvattaminen, olemassa olevien hallien ylläpito ja 
      uusien hallien tuki toimintaa käynnistäessä (Liite1). 
      Toiminnanjohtaja esitteli hallitukselle myös jo sovitut toimenpiteet ja suunnitelmat 
      (Liite2). 
      Hallitus hyväksyi palvelun aloittamisen. 
 
6.  Edellisten kokousten pöytäkirjat ja tehtävälista 

 
      Käsiteltiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. Käytiin läpi myös tehtävälista. 

-   12/2023, kokous pidetty 26.10.2023 (Liite3) 
 

7.  Toiminnan- ja puheenjohtajan katsaus 
 
- kilpakeilailun aktiivisuus, jäsentilanne ja strategiset mittarit 
Puheenjohtaja Hossi kertoi tilannekatsauksen. 30.11.23 tarkka jäsenmäärämme oli 7248. 
Ollaan 464 jäsentä jäljessä edellisen vuoden vastaavaa ajankohtaa. 
Ikäjakaumasta nähtiin, että 1.10.2020 jäseniä oli 8508, keski-ikä 58,5 vuotta, 60+ osuus 
57,6% ja 31.10.2023 jäseniä oli 7182, keski-ikä 59,1 vuotta, 60+ osuus 59,8%. Viime kau-
den jälkeen (1.7.-30.9.23) jäsenyyden lopetti 1069 keilaajaa, joiden keski-ikä oli 56,5 
vuotta. Hossi oli tehnyt tilaston myös tämän kauden uusista jäsenistä. 1.7.21-16.11.2023 
on saatu yhteensä 308 uutta jäsentä, joiden keski-ikä on 45,9 vuotta. Vastaavat luvut 
vuotta aiemmin olivat 260 uutta jäsentä, joiden keski-ikä oli 42,3 vuotta. Veteraanien 
määrä sekä uusissa ja paluujäsenissä on noussut. Lopuksi Hossi kävi läpi liitot, joiden jä-
senmääräpudotus on suurin tällä kaudella 2023-24 sekä jäsentilanteet liittokohtaisesti 
Tämän jälkeen puheenjohtaja kävi läpi vielä strategiset mittarit. 
- Kaikki keilaa -strategian seuranta 
Strategian seurantaa ei tässä kokouksessa käyty läpi. 
- markkinointi  
Verkkokaupan tuotteet käyvät edelleen kohtuullisen hyvin kaupaksi. Somekampanjoita 
suunnitellaan vuodelle 2024. Sami Konsteri oli tuonut esille idean keväällä tapahtuvasta 
markkinoinnista. Tästä odotetaan kirjallista esitystä seuraavaan kokoukseen. 



 

- rekisteriohjelman tilannekatsaus 
Ohjelmaan on lisätty loppukesän aikana valtakunnansarjat sekä marraskuun alussa keilaa-
jan oma henkilökohtainen liityntä, jonka kautta omia tuloksia ja keskiarvoa voi seurata 
sekä päivittää yhteystietoja. 
Muutamia parannuksia ja korjauksia on vielä listalla. Muun muassa kilpailupuolen rapor-
tointiin tehdään vielä paljon parannuksia. Ohjelman alkuperäinen budjetti on ylittynyt n. 
60 000 eurolla. 
- SKL:n toimiston paikan tilanne ja kartoitus 
Toiminnanjohtaja kertoi liiton toimiston tilanteesta. Hallitus teki syksyllä päätöksen, jossa 
toimisto siirretään Tampereelle. Tätä ennen tulee Helsingin Ruusulankadun toimistolle löy-
tyä vuokralainen. Vielä vuokralaista ei ole löytynyt. Toimiston paikkaa Tampereella kartoi-
tetaan parasta aikaa. 
 
8.  Valtuuston kokouskuulumiset 
 
Valtuuston puheenjohtaja Tuija Hiltunen kertoi hallitukselle valtuuston syyskokouksen 
kuulumiset. Kokous pidettiin etänä 18.11.2023.  
Kokouksessa olivat läsnä puheenjohtaja, varapuheenjohtaja, 14 varsinaista jäsentä, 
kolme varajäsentä sekä naiskeilailun edustaja Heidi Manninen. Kokouksessa oli 20 ääni-
oikeutettua. Lisäksi paikalla olivat SKL:n liittohallituksen puheenjohtaja Olli Hossi, toimin-
nanjohtaja Sami Järvilä ja kunniapuheenjohtaja Harri Järvinen.  
Pääkohtina kokouksessa olivat toimintakertomuksen 2022-23 hyväksyntä sekä talousar-
vion vuodelle 2024. Molemmat hyväksyttiin. Kaiken kaikkiaan kokous sujui hyvin. Seuraa-
van kauden jäsenmaksujen korotuksista kaksi valtuuston jäsentä jätti eriävän mielipiteen. 
 
9.  Kansainväliset asiat 

- IBF:n tilannekatsaus 
Puheenjohtaja Hossi kertoi IBF:n tilanteesta. Hän näytti ensin hallitukselle 6.10. pidetyn 
IBF:n kongressin pöytäkirjan. Tällä hetkellä IBF:llä on yksi palkattu työntekijä, australialai-
nen Michael Seymour on aloittanut toimitusjohtajana.  
Kuortaneella helmikuussa pidettävä ICoach-valmennnus-seminaari on ollut näkyvästi 
esillä muun muassa EBF:n puolelta. Osallistujia on tulossa myös IBF:n organisaatiosta. 

10. Maajoukkueasiat 

Toiminnanjohtaja Järvilä kertoi hallitukselle maajoukkueasioista. Vaikka MM-kilpailut jäivät 
väliin on leiritys ym. toiminta ollut käynnissä normaalisti ja suunnitellusti. Tulevana vuonna 
juniorit valmistuvat Helsingissä pääsiäisviikolla pidettäviin EM-kotikisoihin. Naisten EM-
pelataan kesäkuussa Ranskan Wittelsheimissa ja nuorten MM-kilpailuihin valmistaudu-
taan myös, vaikka virallista tietoa/vahvistusta tästä ei ole vielä tullut. 
 

11. Valiokuntaraportit ja sääntömuutokset 

- nuoriso- ja koulutusvaliokunnan pöytäkirja 23.10.2023 
Käytiin läpi ja hyväksyttiin (Liite4). 
- kilpailu- ja sarjavaliokunnan pöytäkirja 1.11.2023 
Lähetetty tiedoksi hallitukselle (Liite5). Pöytäkirjassa ei ollut yhtään esitettyä asiaa, joka 
vaatisi hallituksen päätöksen. Tulevia isoja päätöskokonaisuuksia tullaan käsittelemään 



 

tammikuun hallituksessa. Hossi ja Järvilä osallistuvat seuraavaan kilpailu- ja sarjavalio-
kunnan kokoukseen, joka pidetään 12.12.2023. 
Hallitus keskusteli muutamasta sääntökohdasta, jossa oli epäselvyyksiä hallituksen aikai-
sempiin päätöksiin. Sovittiin, että Hossi ja Järvilä ovat yhteydessä valiokunnan puheen-
johtaja Tammiseen ja ehdottavat palaveria asian tiimoilta. 
 
12. Ansiomerkkianomukset 
 
Ei anomuksia. 
 
13. Saapuneet kirjeet 
 
Ei saapuneita kirjeitä. 
 
14. Muut asiat 
 
Ei muita asioita. 
 
15. Seuraavat kokoukset ja kokouksen päättäminen 
 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.50. 
 
Tulevat kokoukset;  
 
- pe 12.1. hallitus klo 14.00- Tali Ballmaster Open 

 
Vakuudeksi: 

 
 

 
 
           Olli Hossi Sami Järvilä 
           Puheenjohtaja Sihteeri 
 


